
Svar på interpellation om miljöbilar från Hanna Victoria Mörck (V) 
 
Hanna Victoria Mörck har läst en artikel i Dagens Samhälle om miljöbilar och ställt följande frågor till 
mig: 

- Varför har Uppsala kommun inte 100% miljöbilar?  
- Varför har Uppsala kommun inte 92% miljöbilar, som den bästa kommunen i Sverige har?  
- Kommer Uppsala kommun att få fler miljöbilar och när?  
- Vad är förklaringen till att Uppsala kommun inte har fler miljöbilar? 

2021 var 99% av Uppsala kommuns fordonsflotta fossiloberoende. Vi accepterar bara fordon som 
drivs fossilfritt med el, biogas, HVO, vätgas och etanol. 
 
Artikeln i Dagens Samhälle har en annan utgångspunkt som inte är jämförbar med vårt mål om en 
fossilfri fordonsflotta. Exempelvis inkluderar Dagens Samhälle snåla fossildrivna fordon som 
miljöbilar, dvs bilar som tankas med bensin eller diesel, vilket vi inte accepterar i Uppsala kommun. 
Däremot räknar de inte in fordon som tankas med etanol. 

Vår omställning till fossilfria fordon är i linje med det nationella målet att vi ska ha en 
fossiloberoende fordonsflotta senast 2030. 
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